
 
POVPRAŠEVANJE 

Pravilnik o koriščenju reprezentance 
 

 
 
VPRAŠANJE OBČINE ČLANICE: 
 
Občino zanima ali ima katera izmed občin sprejet (vzorec) Pravilnik o koriščenju 
reprezentance? Občini bi bilo v veliko pomoč pri izdelavi svojega navodila. 
  
ODGOVORI OBČIN: 
 
CERKVENJAK 
 
Sporočam vam, da na Občini Cerkvenjak nimamo sprejete tovrstnega pravilnika. 
 
GORNJA RADGONA 
 
Občina Gornja Radgona nima sprejetega svojega pravilnika ali navodila o koriščenju 
reprezentance. 
 
IZOLA 
 
Na Občini Izola nimamo sprejetega takega pravilnika.  
 
LOŠKI POTOK 
 
V občini Loški Potok tega področja nimamo urejenega s pravilnikom. 
 
MARIBOR 
 
Odgovor občine Maribor najdete v priponki- NAVODILO o stroških reprezentance 
 
PODLEHNIK 
 
Občina Podlehnik ne razpolaga s pravilnikom. 
 
RADENCI 
 
Obveščamo vas, da v Občini Radenci nimamo sprejetega pravilnika o koriščenju 
reprezentančnih sredstev, smo se pa že večkrat pogovarjali, da bi nam prišel zelo prav. 



 

 
REČICA OB SAVINJI 
 
Občina Rečica ob Savinji nima Pravilnika o koriščenju reprezentance. 
 
SEŽANA 
 
Na Občini Sežana  za enkrat (še)nimamo sprejetega nikakršnega Pravilnika o koriščenju 
reprezentance. Praksa pa je, da gre vsa reprezentanca skozi županov in direktorjev pregled - 
podpis. 
 
ŠMARJEŠKE TOPLICE 
 
Mi takšnega pravilnika nimamo. 
 
TREBNJE 
 
Podajamo vam odgovor, da Občina Trebnje nima sprejetega Pravilnika o koriščenju 
reprezentance. Sredstva se koristi glede na potrebe. 

 
 
 

S spoštovanjem, 
Jasmina Vidmar, 

Generalna sekretarka  
 
 

 


